
Grundej erforeningen
TÅNXBY ENG 2. december 1990

Referat fra ordinær generarforsamling tirsdag d,en 27. november
1990 på rårnby Skole

Dagsorden

L. Valg af dirigent
2. Bestyrelsens beretning

3. Regnskab og budget

4. Indkomne forslag
5. Fastsættelse af kontingent

6. Valg tiJ- bestyretsen

7. Evt.

Åhning af generalrforsamlingen

Formanden bød velkommen. Der var fremmØdt repræsentanter for L7parceller, og der var 2 fuldmagter.

ad l-: Va]-g af dirigent
rvan Givskov blev valgt til dirigent. Dirigenten indredte med
at sige, at generalforsamlingen var lovl-igt indkaldt, men atindkaldelser for fremtiden bØr dateres.

Forslag til behandling på generalforsamlingen var udsendt J- dagforsent, men der var enighed om, at de alligevel kunne behand-Ies.

ad 2: Bestyrelsens beretning

Formanden aflagde beretning.

Der har i årets løb kun været afholdt 6t bestyrelsesmØde, nem-lig mØdet, hvor generalforsamlingen blev planlagt
Man vil bestille snerydning for denne vinter, og tilbud og
accept er vedlagt indkaLdelsen.
Vejberysningen er blevet renoveret. Bestyrelsen har afventet
den mØrke tid for at s€, om lamperne efter renoveringen virle
oplyse området godt nok.
Gartnerordningen har fungeret tilfredsstillende.
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pålæg fra kommunen om at
rette kantstenene op.

Formanden har fået en henvendelse fra nabogrundejerforeningen
om at skrive under på en protestskriverse til kommunen vedr.forbud mod hØjre/venstresving, BygrænsenrzLadbyvej. fårmandenhar givet tilsagn om at undeiskrive, men har i*r<å fået foreragtskrivelsen ti1 underskrift endnu.

Kommentarer til beretningen

Else schmidt beklagede, at der trods gentagne opfordringer frahendes side ikke havde været afholdt ilere-bestyrerses*åder.
Hun havde som kasserer i foreningen haft behov for afholdelseaf mØder vedr. de 2 tvangsauktioner, der havde været sidensidste generalforsamling.

rvan Givskov kunne ikke forstå, at formanden vi].le skrive underpå en protestskriverse vedr. højre/venstresving, Bygrænsen,/Lad-byvej, når man på generalforsamlingen sidste åi'nairåe vedtagetat droppe debat og skriverier om sp6rgsmå1et.

Herefter blev beretningen godkendt.

Grundejerforeningen har igen fået
reparere småskader på vejåne samt

ad 3: Regnskab og budget

Kassereren gennemgik regnskabet, som
ikke lagt noget egentligt budget, d€r
brive nogenlunde som det forløbne år
ville afhænge df, hvilke forslag der
forsamlingen.

blev godkendt. Der var
de faste udgifter ville
og udgifterne derudover
blev vedtaget på general-

Formanden bemærkede, at Postgirokontoret ikke håndhæver reglenofr, at der, når der hæves på kontoen, skar underskrives af z iforening. Generalforsamlingen var enige om, at reglen skalbibeholdes og formanden uaå den ny ueltyreise tagå sp@rgsmåret
op med Postgirokontoret

ad 4: Indkomne forslag
Der b1ev stemt om f@lgende:

A) ved _ejerskifte skal nye medlemmer betale et indskud
svarende til 1/2 års kontingent.

@t ikke betal
bortf
forenj-ngen, medmindre
til ny ejer. I så fald må a +
eventuelle restancer for at opnå sffi
2 stemte for forslaget, 28 stemte imod. D.v.s. forslaget
blev ikke vedtaget.
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Forslaq til opstillin afs rebom ved Bolbrove Glams-
bj ergvej

26 stemte for forslaget, 2 stemte imod. D.v.s. forslagetbrev vedtaget. Dog var der enighed om, at bommen skulleplaceres speJlvendt I forhold tll tegnlngen på forslaget.

W-1983 i dekr@9-1969, if@rge

fentlj-ge Iån, slettes.
26 stemte for forslaget, 2 stemte imod. D.v.s. forsraget
blev vedtaget.

Der blev stemt om f@lgende ændringsforslag, hvorfor
oprindeligt forslag bortfatdt :

Sekretæren bibeholder sit årli

D)
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honorar på 3OO kr.
33 stemte for forslaget, 3 stemte
blev vedtaget.

imod, d. v. s. forslaget

L6 stemte for forslaget, L3 stemte imod. D.v.s. forslaget
blev ikke vedtaget.

Kassererens honorar hæves til 600 kr. årlicrt .

33 stemte for forslaget, o stemte imod.
blev vedtaget.

D. v. s. forslaget

Grundej erforeningen gemmenfØrer fasteravnstØndeslaqnin
æIete-9s b@rn å
De
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og . ggnlemrø
dækkes ved et dellagå
mulighed for at yde et

27 stemte for forslaget, 9 stemte imod, d.v.s. forslagetblev vedtaget.

Bestyrelsen bernyndiges ti1 at l-ndhente endnu et tirbud o
gennemfØre reparation af vej og m.
36 stemte for forsraget, d.v.s. forslaget blev vedtaget.
Bestyrelsen brev anmodet om at rette henvendelse til HNG
om probremet med at vejen synker efter nedrægning af Tør.

Iormandens hgnorar sættes ned til 400 kr. årtigt og
Kassererens honorar sættes op til 6OO kr. årliqt.
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G) Forslaget ændredes til:
Bestyrelsen bemyndiges til at "belyse" sp0rgsmålet om
placerl-ng af yderligere belysning på Bolbrovej - men ikke
at anskaffe lamper.

34 stemte for, 2 stemte imod, d.v.s. forslaget blev
vedtaget.

H) Der gives bestyrelsen bemyndigelse til at indkØbe og
, p]-acere to kampesten på hjØrnerne af Ladblzvej og BoI-

. i,, brovei.

I . 10 stemte for forslaget, 1-8 stemte inod. D.v.s. forslaget
' blev ikke vedtaget.

ad 5: Fastsættelse af kontingent

Kontingentet blev vedtaget fastsat til kr. 150 kvartårligt.

ad 6: Valg ti]- bestyrelsen

Gert Ryd blev valgt tJ-l formand. Bent Hansen, Inger JØrgensen
og Tom Jensen blev genvalgt. Nils Hermansen bJ-ev valgt til
revisor og Lasse Wikberg til revisorsuppleant. Bestyrelsen
består herefter af:

Gert Ryd, formand
Bent Hansen
Inger Møller Jørgensen
Vibeke Fennestad ( suppleant )
Tom Jensen (suppleant)
Lis Jensen, s€kretær
Else Schmidt, kasserer
Nils Hermans€D, revisor
Lasse Wikberg, revisorsuppleant

ad 7 z Evt.

Bestyrelsen blev opfordret til at pålægge grundejerforeningens
medlemmer at overholde den eksisterende lokalplan eller ved
kommende generalforsamling at få mandat tiJ- at forhandle med
kommunen om ændringer af tokalplanen, således at den over-
skridelse, der er og evt. vil finde sted legaliseres.

Den afgåede formand appetlerede til naboer til eventuelle tomme
huse at slå deres græs.

Else Schmidt henstillede, at grundejerne sætter statLvet til
gamle aviser ind i haverne, da de ikke pynter foran husene.

EIse og Henning Schmidt har fået deres tag synet af et tag-
dækningsfirma, som havde udtalt, dt tagpappet var fint og kunne
holde mange år endnu.



Dirigenten takkede Tom Frensted for hans arbeJde som formandfor bestyrelsen.

Dato , J?/z- ?o

/*
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formand

Referent: Lis Jensen


